



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إحسان الجودة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 2 – September 2018

Secondary School

Core Beliefs
We believe in:

1. Individual Accountability
2. Having a positive belief in people
3. Developing critical thinking

Upcoming Events

September 9th
Counting On You Begins

September 11th
Islamic New Year

September 17th
Open House Evening

September 27
Thankful Day/ White Day
HS Student Council Nominations

Responsibility

Be dependable
Hold yourself accountable
Do the right thing
Apologize when you make a mistake
Do your best work
Complete what you set out to do

Integrity

The Mission Statement:

At CBS we promote a respectful, safe and supportive environment, encouraging high expectations and academic success.

Dear Parents,

It is my pleasure to be back in Kuwait at the Canadian Bilingual School. I would like to welcome all of our students, families and staff for the 2018 - 2019 school year. We look forward to working with your students in making this a productive and successful year. This year the faculty and staff will continue working hard to implement academic improvements with a focus on improving English and Mathematics literacy in all grades. We are pleased to have many newly built classrooms here at CBS that will function well as we teach, learn and grow together.

Student success is the goal of our academic staff. We believe that with emphasis on English and mathematics literacy, making connections, and thinking and learning strategies, every student will have the opportunity to learn to their potential. We ask your support and participation in this effort by sending your students every day on time (before the school start time at 7:30am), encouraging and monitoring them as they work on their daily homework. IPADS are a wonderful teaching tool and all high school students must understand that the IPADS will help their learning each day. We request that you maintain regular contact with the school either with individual teachers, the social worker, or the principal. We will be happy to work with you.

We welcome back our returning staff as well as some new staff to teach our wonderful students here at CBS. We welcome our new staff: Ms. Eglal (Arabic Coordinator), Ms. Teah (Grade 6), Ms. Inge (Grade 6), Ms. Nermeen (Librarian), Ms. Ilze (English), Ms. Rochelle (English), and Ms. Zeina (English). The high school will be graduating our fifth class of grade twelve students in June 2019. Wishing all students and staff a wonderful year of learning with a Growth Mindset attitude.

Sincerely,
Mr. Paul Barwinski
High School Principal



Sincerely,

Mr. Paul Barwinski

Secondary School Principal

IPADS are a wonderful teaching tool and all high school students must understand that the IPADS will help their learning each day. We request that you maintain regular contact with the school either with individual teachers, the social worker, or the principal.



Attendance is most important to success and students must be on time to start the day right.

Absences will hinder the learning that is necessary for success.



Goal Setting is a very valuable skill to enable students to reach their full potential. Students will be asked to set academic goals and will be striving each day to meet these expectations.

Students will succeed and be proud of their accomplishments as they learn and excel at CBS.



Please be reminded that this year we will be strictly enforcing the school cell phone policy from the beginning of the year. Cell phones may not be used, seen or heard during the school day. Students are encouraged not to bring them to school. If they do, they are to remain off and in their lockers or backpacks.

Wishing all students and staff a wonderful year of learning with a Growth Mindset attitude.

From the Vice-Principal

Old Faces, New Feel

By Michael James Gonzalez

I wish to welcome students, staff and parents back to a brand-new year at CBS. After a long summer break, I too had arrived back in Kuwait and back to the Canadian Bilingual School. Upon my return, I was greeted with many pleasant surprises at CBS.

As I stepped back on to the grounds of CBS this past August, I was taken aback by how things that were once so familiar to me, now seemed brand new. As I was greeted by familiar faces, I had the feeling as if something was different. There is a new-found optimism that permeates throughout the school as we look towards accomplishing wonderful things throughout the new school year as a collective school community. Building on the successes of previous years, we now start this year with a new-found hope towards improving student learning.

This same sense of hope was reflected in the smiles of our students as they walked through the gates of CBS for the first day this year. Students seemed renewed, ready to take on the challenges of the year with a smile on their face. It is encouraging to see students walk onto our campus with smiles, and leave with those same smiles on their faces. We will work to ensure that their happiness in CBS translates to productive learning inside and outside the classroom.

I would like to thank the CBS school community for their continued efforts to grow this wonderful institution for the benefit of our student community. The future of CBS holds such potential and promise. I am truly thankful to be part of the CBS community.



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إحسان الموهبة في الحياة

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 2 – September 2018

Secondary School

The Professional Development of our teachers is an important step in which to continue learning and being prepared to teach our students the best way we can. Our staff participated and were involved in a full week of Professional Development in order to better serve our students here at CBS. We take pride in our school and “Bringing Talent to Life”, and preparing our students for their future.



Welcome to CBS from the High School Administration Team



Sincerely,

Mr. Paul Barwinski

Secondary School Principal

هذا الشهر بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 2 - سبتمبر 2018

المدرسة الثانوية



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

رسالة المدرسة:

في المدرسة الكندية ثنائية اللغة نقوم بتوفير بيئة محترمة وآمنة وداعمة، نقوم بالعمل على التشجيع لتحقيق أسمى التوقعات والنجاح الأكاديمي.

أعزائي أولياء الأمور،

إنه لمن دواعي سروري أن أعود إلى الكويت في المدرسة الكندية ثنائية اللغة مجدداً. وأود أن أرحب بجميع طلابنا وعائلاتهم والموظفين لدينا للعام الدراسي الجديد 2018 - 2019. إننا نتطلع إلى العمل مع طلابكم هذا العام لجعله عاما مثمرا وناجحا. فسوف يستمر موظفي المدرسة وهيئة التدريس في العمل بكل جد واجتهاد لتنفيذ التحسينات الدراسية بالتركيز على والاهتمام بتحسين القراءة والكتابة في اللغة الإنجليزية وكذلك الرياضيات لجميع الصفوف. كما أنه يسعدنا ويسرنا وجود العديد من الفصول الدراسية التي تم بناؤها مؤخرا هنا في المدرسة الكندية ثنائية اللغة والتي سنقوم فيها بالتدريس والتعلم والنمو والتطور معاً.

إن نجاح الطالب هو الهدف الأسمى بالنسبة لموظفينا الأكاديميين. إننا نؤمن بأنه مع التركيز على تعلم القراءة والكتابة في اللغة الإنجليزية والرياضيات وإقامة الروابط واستراتيجيات التفكير والتعلم، ستتاح الفرصة لكل طالب للتعلم من إمكاناته. وبصفتك أولياء الأمور نطلب منكم الدعم والمشاركة في هذا الجهد من خلال إرسال طلابكم كل يوم إلى المدرسة في الموعد المحدد (قبل بدء اليوم الدراسي الساعة 07:30 صباحاً) وتشجيعهم والإشراف عليهم أثناء قيامهم بعمل في واجباتهم المدرسية اليومية. وتعد أجهزة الأياد أداة تعليم رائعة وعلى طلاب المدرسة الثانوية الفهم أن أجهزة الأياد سوف تساعدكم في التعلم كل يوم. كما إننا نطلب منكم الحرص على التواصل المنتظم مع المدرسة سواء مع المعلمين أو مع الأخصائي الاجتماعي أو ناظر المدرسة. سنكون في غاية السعادة عند قيامكم بالمشاركة معنا في العمل.

إنني أوجه كل الترحيب لموظفينا العائدين وكذلك للموظفين الجدد الذين انضموا إلينا للقيام بتدريس طلابنا المتميزون في المدرسة الكندية ثنائية اللغة. نرحب بالموظفين الجدد وهم: السيدة / إجلال (منسقة اللغة العربية)، والسيدة / تياء (الصف السادس)، والسيدة / انجي (الصف السادس)، والسيدة / نيرمين (أمينة المكتبة)، والسيدة / إيلزي (اللغة الإنجليزية)، والسيدة / روشيل (اللغة الإنجليزية) والسيدة / زينة (اللغة الإنجليزية). سوف تقوم المدرسة الثانوية بنخريج الدفعة الخامسة من طلاب الصف الثاني عشر في شهر يونيو 2019، متمنيا لجميع الطلاب والموظفين سنة رائعة مليئة بالتعلم وتنمية وتطوير التفكير.

مع أطيب التمنيات،

السيد / بول بارونسكي
ناظر المدرسة الثانوية



القيم الأساسية
نؤمن بـ:
1. المسؤولية الفردية
2. الفكر الإيجابي تجاه الأفراد
3. تطوير التفكير الناقد

الفعاليات القادمة

09 سبتمبر

بدء برنامج Counting On You

11 سبتمبر

رأس السنة الهجرية

17 سبتمبر

أمسية البيت المفتوح

27 سبتمبر

عيد الشكر / اليوم الأبيض
ترشيحات مجلس طلاب
المدرسة الثانوية

Responsibility

Be dependable

Hold yourself accountable

Do the right thing

Apologize when you make a mistake

Do your best work

Complete what you set out to do

Integrity

مع خالص الشكر،

السيد / بول بارونسكي

مدير المرحلة الثانوية



يعتبر جهاز الأيباد أداة تعليمية رائعة ويجب على جميع طلاب المدارس الثانوية أن يكونوا على دراية وفهم بأن أجهزة الأيباد سوف تساعدهم في تحصيلهم العلمي كل يوم. لذا نطلب منكم البقاء على تواصل مستمر مع المدرسة سواء مع المعلمين أو مع الأخصائي الاجتماعي أو مع ناظر المدرسة .



يعد الحضور هو الأكثر أهمية من أجل تحقيق النجاح وعلى الطلاب الحضور في الوقت المحدد يوميا لكي يباشروا يومهم الدراسي بشكل صحيح وسليم. إن الغياب سيعمل على إعاقة التعلم الضروري للنجاح.

يعد إعداد الأهداف مهارة قيّمة جدًا لتمكين الطلاب من الوصول إلى إمكاناتهم الكاملة. سيتطلب من الطلاب وضع أهداف أكاديمية وسيسعون جاهدين كل يوم لتلبية هذه التوقعات وتحقيق الأهداف التي وضعوها.



سوف يحقق الطلاب النجاح ويفخرون بإنجازاتهم وهم يتعلمون ويتفوقون في المدرسة الكندية ثنائية اللغة.

يرجى العلم أن هذا العام سنقوم بتطبيق سياسة الهواتف المحمولة الموضوعة من قبل المدرسة بكل حزم وذلك من بداية العام. لا يجوز استخدام الهواتف المحمولة أو مشاهدتها أو سماعها خلال اليوم الدراسي. إننا نحث الطلاب على عدم إحضار الهواتف المحمولة معهم إلى المدرسة. وفي حال أن قاموا بإحضارها، فيجب عليهم وضعها في الخزائن أو حقائب الظهر.

من وكيل المدرسة الثانوية

أوجه قديمة وشعور جديد

بقلم مايكل جيمس جونزاليس

أود أن أرحب بالطلاب والموظفين وأولياء الأمور بعودتهم مرة أخرى إلى المدرسة الثانوية للغة للعام الدراسي الجديد. لقد عُدت إلى الكويت وإلى المدرسة الكندية ثنائية اللغة بعد قضاء أجازة الصيف الطويلة. وعند عودتي، كان في استقبالي العديد من المفاجآت السارة في المدرسة.

وعند عودتي مرة أخرى إلى أرض المدرسة الكندية ثنائية اللغة في أغسطس الماضي، تذكرت كيف كانت الأمور والأشياء مألوفة بالنسبة لي والآن تبدو وكأنها جديدة تماما بالنسبة لي. وبينما كان في استقبالي وجوه مألوفة، كنت أشعر كما لو أن هناك شيئا مختلفا. فهناك تفاؤل جديد يعم أرجاء المدرسة نتطلع من خلاله نحو تحقيق أشياء رائعة خلال العام الدراسي الجديد كمجتمع مدرسي متعاون. واستكمالا للنجاحات التي حققناها في السنوات السابقة، نبدأ هذا العام بأمل جديد في تحسين تعلم الطلاب.

ولقد ظهر نفس الشعور بالأمل في إبتسامات طلابنا وهم يمرون عبر بوابات المدرسة الكندية ثنائية اللغة في يومهم الدراسي الأول. ومن الواضح أن الطلاب متحمسون لاستكمال مسيرتهم التعليمية وعلى أتم الاستعداد لخوض التحدي. من المشجع رؤية الطلاب يسيرون إلى الحرم المدرسي بإبتسامات ويغادرونه بنفس الإبتسامات على وجوههم. سنعمل على ضمان أن تتحول سعادتهم في المدرسة الكندية إلى تعلم مثمر داخل الفصل الدراسي وخارجه.

أود أن أشكر المجتمع المدرسي بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة على جهودهم المتواصلة لنمو هذه المؤسسة الرائعة لصالح الطلاب لدينا. إن مستقبل المدرسة الكندية يحمل مثل هذه الإمكانيات والوعود. إنني لأشعر بالامتنان كوني جزءًا من مجتمع المدرسة الكندية ثنائية اللغة.



المدرسة الكندية ثنائية اللغة
Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life إدخال الموهبة في الحياة

هذا الشهر بالمدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 2 - سبتمبر 2018

المرحلة الثانوية

يعد التطوير المهني لمعلمينا خطوة مهمة لمواصلة التعلم والاستعداد لتعليم طلابنا بأفضل طريقة ممكنة. ولقد شارك موظفونا في العمل على التطوير المهني لمدة أسبوع كامل من أجل تقديم خدمة أفضل للطلاب هنا في المدرسة الكندية ثنائية اللغة. إننا نفخر بمدرستنا التي تعمل على إدخال الموهبة في الحياة وإعداد طلابنا من أجل مستقبل أفضل لهم.



مرحبا بكم في المدرسة الكندية ثنائية اللغة
مع تحيات فريق إدارة المدرسة الثانوية



مع خالص تحياتي،

السيد / بول بارونسكي
مدير المرحلة الثانوية